
 
 
 
 
 
 
Nummer: protokoll nr2 verksamhetsåret 2025 
Tid: Torsdag den 6:e maj kl19.00 
Plats: SSRs klubblokal 
 

Närvarande: 
Håkan Lindhe 
Karl Weyde 
Leif Carlsson 
 

§1 Mötets öppnande 
Ordf. öppnade mötet 
 
§2 Föregående protokoll  
Lades till handlingarna. 

§3 Årets sjösättning 
Första dagen gick bra, saknades representant för en båt, Carl Lehnér. 2 båtar flyttades 
till nya platser på land. 

Andra dagen gick också bra dock sjösattes bara 4 av 8 planerade båtar. En ägare på plats 
valde i sista stund att inte sjösätta, ingen påverkan på övriga planerade. En ägare 
saknades: Diego Rojas Diaz och sjösatte inte därför. Mats avstod sjösättning pga 
hälsoskäl samt en båtägare som inte kunde sjösätta pga. detta har förklarat sig inte ha 
någon brådska. 

§4 Hantering av Diegos båt 
Håkan pratar med Mats som kontaktar Diego om möjlig sjösättning måndagen den 12 
maj i samband med Varvsröj. 

§5 Ny båt 
En ny medlem har anlänt till varvet den 5/5 och ägaren Per Georgsson har varit på plats 
och presenterat sig på dagens styrelsemöte samt fått nycklar och information. 

§6 Vaktlista och båtplatslista 
Listor utskickade för vakter före sommaren samt båtplatslistor. Kommer att göras några 
förändringar.  

§7 Ekonomi 
Behållning 257’000:- inga oförutsedda eller obudgeterade kostnader har uppstått så här 
långt. 

 



§8 Nya och avgående medlemmar 
 Avgående medlemmar 
 Simon Schütte 
 Georg Strömberg 
 Smilla Thorén 
 Erik Kranovskyy 
 Styrbjörn Holmberg 
 Nya medlemmar 
 Per Georgsson 

 

§9 Status på roxenkortet 
LSS har slutbetalt fakturan till Hydrographica och jagat in de sista sponsorpengarna för 
detta. Återstår att fördela några redan gjorda och några kommande mindre utlägg. 

Lodningsgrupp finns troligen kvar sedan tidigigare. Redan redovisade mätningar är redan 
inmatade i Skippo. Finns inget egentligt slutdatum utan nya mätvärden kan läggas till i 
det digitala kortet. När projektet meddelar att man anser sig klara kommer kort tryckas, 
troligen inte förrän nästa år. 

§10 Rapport LBHmöte 
-Tidigare saknades Varvsfogde, bitr. varvsfogde, Anders Olofsson, har nu tagit över som 
ordinarie varsfogde. 

-Ekonomi, finns 280’000 varav 200’000 låst i fond. Intäkter 2024 120’000 och utgifter 
80’000. 

-Vid utvalda tillfällen kommer LSS att bemanna en VHF med möjlighet för medlemmar i 
alla klubbarna att testanropa för få praktiks VHF-erfarenhet och testa sin utrustning. 
Information framgår av vaktlista. 

-Information har även delgivits gällande utprickning att Kinda Kanal ansvarar för 
utprickning ända ut till Mariagrundet. 

§11 Hur gör vi med inkommande post/information 
Lyfts på kommande styrelsemöte 

§12 Kommande varvsröj 
Arbetsuppgifter diskuterades. Ordf. gör lista inför varvsröjet. För framtida 
skötselåtgärder tar ordf. fram förslag till skötselplan till senare styrelsemöte. Ev. en 
sjösättning i samband med varvsröjet. 

§13 Gräsklippning 
Gräsklippningsschemat fastställt information har gått ut till medlemmarna samt anslås 
på anslagstavla ute och inne. 

§14 Övriga arbeten på varvet 
Besiktning innan vi fastställer övriga arbetsuppgifter  



 

§15 Nästa möte:  
2025-06-10 kl 19:00 Ordf. kallar.  
2025-09-16 kl 19:00 Ordf. kallar. 

§16 Övriga frågor 
Upptagningsdatum hänskjuts till kommande möten. 

 

 

Vid protokollet Mötesordförande Justerare 

 

________________ ________________ ________________ 

Karl Weyde  Håkan Lindhe Leif Carlsson 


